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Møteprotokoll 
Hva: AK styremøte nr. 7, 2021 - 2022 
Avholdt: Microsoft teams møte kl. 13:15-14:15, torsdag 16.12.2021 
Til stede: Anne Cathrine Enstad, Ola Evjen, Nora Sofie Dietrichson Bruun, Roar Karlsen, 
Dagfinn Neteland og Unni Elisabeth Forshaug 
Forfall:  
Fra admin.: Claus Johan Ryste og Mari Hagvaag Sem 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Mari Hagvaag Seim 
 
Sak 55 2021 - 2022   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 56 2021 – 2022  Godkjenne referat 
Referat styremøte nr. 6 godkjennes. 
 
Sak 57 2021 – 2022  Sportslig status og planer 
Flere gode prestasjoner i WC og EC på både herre- og damesiden. Dessverre er det flere 
korsbåndskader. Kristin Lysdahl, Kjetil Jansrud og Anna Bryn. Kristina Riis-Johannesen har 
lagt opp. Det er startet beredskapsgruppe igjen for Covid i NSF. Målet er å holde aktiviteten i 
gang så langt det lar seg gjøre iht. tiltakene som er satt nasjonalt. 
 
Sak 58 2021 – 2022  Administrativ status 
Det er sluttfase i flere reforhandlinger og nye samarbeidspartnere for ny sesong. Trenerkurs 
med Einar Witteveen fungerer bra via webinar. Breddeaktivitet blir det oppstart igjen på 
over nyttår. Rekruttering av ny markedssjef er i gang. 
 
Sak 59 2021 – 2022  Økonomi status 
November rapport med oppdatert prognose ble presentert. Rapporten er ikke rapportert 
videre til skistyret denne måneden. Det ser lovende ut for å klare det reviderte budsjettet. 
 
Sak 60 2021 – 2022  AK-krets dialogmøte, program 5 januar 
AK gikk igjennom programmet og tema som skal gjennomgås. 
 
Sak 61 2021 – 2022  AK-kretssamling NM Narvik, program 
AK gikk igjennom invitasjonen og program som skal sendes ut til kretsene. 
 
Sak 62 2021 – 2022  Kongepokal 2022 
AK støtter forslag fra sportssjef om kongepokal for super-G kvinner.  
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Sak 63 2021 – 2022  Eventuelt 
- VM uttak for Para-VM på Hafjell er innstilt til AK. AK støtter innstillingen. 
- NSF har satt opp worst-case scenario for 2022 på arrangement til skityret pga. covid-

situasjonen. 
- Økonomisjef Andreas Lind Groh har sagt opp sin stilling og vil jobbe ut februar. 

 


